

FAB STANDART UNİVERSAL SİLİKON(22943): tək komponentli,istifadəyə hazır, geniş tətbiq sahəsinə malik silikon əsaslı möhkəmləndirmə, izolyasiya və dolğu materialıdır.

XÜSUSİYYƏTLƏRİ: Bərkidikdən sonra elastik qalır, məsaməsiz səthlərə mükəmməl yapışmanı təmin edir, çatlamır, saralmır, kiflənmir. Aşağı və yuxarı temperaturlarda xüsusiyyətlərini itirmir. Solventsizdir, həcmi itirmir.

TƏTBİQ SAHƏSİ: Qapı, pəncərə (taxta,metal,PVC və s.) aralıqlarında dolğu izolyasiya və yapışdırma məqsədi ilə istifadə edilir. Eləcə də şüşə,güzgü yapışdırılmasında, vitrin, PVC doqrama montajında, plitə və keramikaların suya məruz qala biləcəkləri birləşmə yerlərində, metal örtüklü səthlərin,soyutma otaqlarının istinad divarlarında boşluqların doldurulmasında, bezli, bezsiz conta materialı olaraq hər cür flanş bağlantılarda istifadə edilir.

İSTİFADƏ QAYDASI: Tətbiq etmə dərəcəsi +5°C ilə +40°C arası olmalıdır. **FAB STANDART UNİVERSAL SİLİKON** vurulacaq yerlər təmiz, quru olmalı, yağ və tozdan təmizlənməlidir. Dərzdə daha öncə istifadə edilmiş dolğu materialının artıqları, yapışmanı əngəlləyən kənar maddələr varsa, təmizlənməli, qabarıq boyalar qazınmalıdır. **FAB STANDART UNİVERSAL SİLİKON**-un düzgün olması üçün hər iki kənara bant çəkin. Kartricin ağız qismini kəsin, plastik başlığı taxın və ucunu dərzə görə üfqi şəkildə kəsin. Silikonu tapançası ilə sıxdıqdan sonra səth sabunlu suya batırılmış mala və ya buna bənzər bir alətlə 5 dəqiqə ərzində düzəldilməlidir. Alətlər spirt əsaslı maddə ilə təmizlənmə bilər.

İNCƏLDİLMƏSİ: İstifadəyə hazırdır.

QURUMA VAXTI: Toxunma quruma 10-20 dəqiqə, tam sərtləşmə +25°C-də 24 saatdır.

İSTİFADƏ MÜDDƏTİ: Qutunun üzərində göstərilmişdir.

TƏHLÜKƏSİZLİK: Quruma zamanı üzə çıxan turşu buxarı ilə uzun müddət tənəffüs edilməməlidir. Yetərinə havalandırılmış məkanlarda istifadəsinə diqqət edin.Tam qurumamış silikon ilə uzunmüddətli təmas edilməməlidir.

ОПИСАНИЕ: армирующий материал на основе силикона, однокомпонентный изоляционный, готовый к использованию наполнитель, с широкой областью применения.

ОСОБЕННОСТИ: остается эластичным после отверждения, обеспечивает отличную адгезию к пористым поверхностям, не растрескивается, не теряет цвета и не плесневеет. Не теряет своих свойств при низких и высоких температурах. Не содержит растворителей, не теряет объем.

МЕСТА ПРИМЕНЕНИЯ: Используется в качестве изолирующего заполнителя в дверных и оконных (деревянные, металлические, ПВХ и т. д.) отверстиях. Он также используется в приклеивании стекла и зеркала, витрине, сборке ПВХ, соединениях, где керамические плиты могут подвергаться воздействию воды, покрытиях с металлическими поверхностями, заполнении полостей в подпорных стенах холодильных камер, а также во всех видах фланцевых соединений в виде ворсовой и безворсовой прокладочного материала.

СПОСОБ ПРИМЕНЕНИЯ: температура нанесения должна составлять от +5°C до +40°C. Место нанесения **ФАБ СТАНДАРТ** должно быть чистым, сухим, очищенным от жира и пыли. Если есть какие-либо остатки предыдущих наполнителей или вещества препятствующие адгезии, они должны быть очищены, выступающие краски соскоблены. Для обеспечения ровного слоя нанесите ленту на оба края. Отрежьте горловину картриджа, наденьте пластиковую головку и разрежьте кончик по горизонтали. После отжима силикона пистолетом, поверхность должна быть исправлена в течение 5 минут шпателем или подобным устройством, намоченным в мыльной воде. Инструменты могут быть очищены веществом на спиртовой основе.

ПРИГОТОВЛЕНИЕ: готово к использованию.

ВРЕМЯ ЗАТВЕРЖДЕНИЯ: на ощупь 10-20 минут, полное отверждение при + 25°C в течение 24 часов.

СРОКИ ПРИМЕНЕНИЯ: указано на коробке.

ПРАВИЛА БЕЗОПАСНОСТИ: Не следует долго вдыхать кислый пара, который появляется во время высыхания. Обращайте внимание на использование в вентилируемых помещениях, не допускается длительный контакт с еще не высохшим силиконом.

FAB STANDARD UNIVERSAL SILICONE: Is a Single-component, ready to Use, silicon-based strengthening,insulation and filling material with a wide range of use.

FEATURES: It remains flexible after hardening, provides excellent adhesion to non-porous surfaces, does not crack,mold and go yellow.Does not lose its characteristics in low and high temperatures.Solventless, does not lose volume.

APPLICATION AREA: It is used in doors, windows (wood, metal, PVC, etc.) intervals with gouging, insulation and adhesion means.Also used in sticking glass, windows ,PVC windows installations, sticking mirrors, in combination of joints of plates and ceramics exposed to water,on the surfaces with metal cover, in filling gaps of retaining walls of cooling rooms, in all kinds of flange connections as fabric or non-fabric gasket material.

APPLICATION: The application temperature should be between +5°C to +40°C.The surface subject to the application should be dry and cleaned of grease and dust.The rests of material, used earlier in joint fillings,and agents,preventing adhesion should be cleaned out, swelled paints should be scratched.Stick tapes to both sides to apply FAB STANDARD UNIVERSAL SILICONE properly. Cut the head part of the cartridge,insert the plastic cap and cut the tip horizontally according to the joints. After Applying the silicone with a spatula or a similar tool immersed into soapy water.Tools can be cleaned with alcohol based substances.

THINNING: Ready to use.

DRYING TIME: Touch dry-10-20 minutes, full hardening-24 hours at a temperature of +25°C.

EXPIRY DATE: Is given on the container.

SAFETY MEASURES: Do not breathe acid vapors appearing while drying for a long time.Use in fully ventilated places.Do not contact the silicone for a long time before fully drying.

